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Nagyon sok szeretettel, tisztelettel és megbecsüléssel 
köszöntöm településünk valamennyi idős és szép korú lakosát 
az Idősek napja alkalmából!

Az Idősek világnapja megtartásával az cél, hogy felhívjuk a 
figyelmet az idősebb emberek iránti tisztelet alapvető fontos-
ságára. Soha nem szabad megfeledkezni az idősek, szép korúak 
munkájáról, az utánuk jövő korosztályokra hagyott értékeikről, 
szeretetükről. Hálával, tisztelettel és megbecsüléssel tartozunk 
azok iránt, akik a munkában eltöltött több évtized után nyugdíjas 
éveiket élik. 

Minden gyermek, unoka,
dédunoka nevében köszönöm azt 
a törődést, gondoskodást, szere-
tetet és munkát, amit a maguk
mögött hagyott évtizedek során 
kifejtettek a családjukért és a 
településért. Hálával és megbe-
csüléssel kell szólni arról a 
munkabírásról, kitartásról, amit 
Önök részéről tapasztalhattunk.

Az idő mindnyájunk felett
eljár, a megélt évtizedek egyre
fáradtabbá, de ugyanakkor 
bölcsebbé, tapasztaltabbá és higgadtabbá teszik az embert.
A megélt életkortól függetlenül elképzelései, tervei mindenkinek 
vannak, még akkor is, ha az erő, egészség – kisebb, nagyobb 
mértékben – mindenkinél fogyóban van. Abban biztos vagyok, 
hogy a sok felhalmozódott élettapasztalattal, bölcsességgel 
mindannyian segíteni, bíztatni tudják az utánuk jövő nemze-
dékeket. Az idősebbek számára a legnagyobb öröm, ha látják 
gyermekeik, unokáik, dédunokáik boldogulását, gyarapodását. 
Bár a fiatalok sok esetben azt hiszik, hogy már mindent tudnak 
az élet dolgairól, de nagyon sokszor jól jön a nagyi vagy a dédi 
nyugtató, bíztató, irányt adó bölcs tekintete, gondolata, figyel-
meztetése és segítsége.

Az idősek, szép korúak számára végtelen nagy örömöt jelent, 
további erőt ad, ha azt látják, azt tapasztalják, hogy a gyerekek, 
az unokák meghallgatják véleményüket, tanácsaikat és 
boldogok, ha azokat meg is fogadják.

Kedves Ünnepeltek!

Az utóbbi időben a világjárvány elég alaposan átírta életünket 
és még mindig nem tudunk szabadulni a ránk leselkedő fertőzés 
veszélyétől. A korábbi években az Önök tiszteletére szervezett 
rendezvényünket sajnos az idén sem tudtuk megszervezni, hisz 
az egészség megőrzése mindennél fontosabb. Az élet diktálta 
elővigyázatosság okán, az idén is csak az anyagi támogatás 
átadására volt lehetőségünk. Kérem, fogadják szeretettel 
szerény támogatásunkat, ajándékunkat.
 

Ebben az évben 615 emődi lakos 
töltötte, vagy tölti be a következő 
hónapokban a 70. életévét. Ők 
azok, akik a már említett támoga-
tásra jogosultak ebben az évben. 

Tisztelettel jelzem, hogy akik 
utólag szeretnék átvenni az 
önkormányzat anyagi támoga-
tását, azt a Polgármesteri 
Hivatalban 2021. december 
17-ig ÜGYFÉLFOGADÁSI időben 
személyesen vagy meghatal-
mazott útján utólag megtehetik.

Köszöntőm és köszönetem zárásaként őszinte szeretettel és 
tisztelettel kívánom, hogy jó egészségben töltsék a pihenés 
éveit, találják meg az élet örömeit, legyenek boldogok. És ne 
feledjék: „Egy bizonyos kor után az ember nagyjából azt tehet, 
amit csak akar. Senki se szól rá, kivéve az orvosait és a gyerekeit.”
(Richard Osman)

Az év minden napján tapasztalják meg, hogy szükség van 
Önökre, érezzék, hogy vannak dolgok, amit mindenkinél jobban 
tudnak, vannak dolgok, amit csak Önök tudnak! 

Adjon a Jó Isten mindehhez erőt, egészséget és nagyon sok 
szeretetet.

Fekete Tibor 
Polgármester

2021. augusztus-szeptember
XXIV. évfolyam 4. szám
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Új szabadtéri sportolási lehetőségekkel bővült a Gátszögben található szabadidőpark. Egy pingpongasztal került elhelyezésre, 
valamint egy strandröplabda-pályát alakított ki az önkormányzat. A fejlesztés teljesen önerőből valósult meg. Célunk az volt, 
hogy lehetőséget biztosítsunk a szabadtéri mozgásra és kicsalogassuk a gyerekeket a hosszú karantén után a friss levegőre.
Reményeink szerint minél több gyerek és felnőtt használja majd a létesítményeket.

ÚJ SPORTESZKÖZÖK

............................................................



Befejeződött a 2 csoportos bölcsőde, valamint az 500 adagos konyha és étkezde megépítésére kiírt közbeszerzési eljárás és
ezt követően, júliusban elindult a beruházás.  Az új bölcsődében 2 csoportban, összesen 24 gyerekről tudunk gondoskodni.
A konyhában 500 adag étel elkészítésére van lehetőség és az étkezdében egyszerre 80 fő foglalhat helyet. A két projekt összesen 
440 millió forint pályázati forrásból valósul meg, melyhez az önkormányzat - a tervek szerint - még több mint 26 millió forint önerőt 
biztosít. A beruházás várható befejezése 2022 nyara.

ÚJ
BERUHÁZÁS

INDULT

Tovább épül-szépül Emőd városa. Az évre tervezett útfelújítások befejeződtek.  Megtörtént a Béla utca aszfaltozása, a Kölcsey úton 
a járda felújítása, a Kossuth utat a Hunyadi utcával összekötő út szélesítése és ugyanott járdaépítés, valamint a Rákóczi úton az út 
és járda felújítása is elkészült. A munkálatok 57 millió forintból valósultak meg.

Köszönjük a lakosság türelmét, az építkezések miatt adódott, esetleges kellemetlenségek miatt. Reméljük mindenki örömére
szolgálnak majd az elkészült utak. Jövőre folytatjuk a felújításokat a település más utcáiban is.

FEJLESZTÉSEK VÁROSUNKBAN

Béla utca Hunyadi utca Rákóczi utca



Ismét vendégünk volt
a Miskolci szimfonikus zenekar.

“Mediterrán nyárest Emődön” címmel
adtak hangulatos koncertet.

Olasz, spanyol zeneszerzők művei mellett
igazi különlegességek is felcsendültek.

A koncert végén álló tapssal köszönte meg
a közönség a produkciót.

KÖSZÖNETNYILVÁNÍTÁS

Szabó Lajosné, Éva minden évben augusztus 20-ára,
Államalapító Szent István királyunk- és az Új kenyér
ünnepére megsüti Emőd Város kenyerét, melyet
az ünnepi megemlékezésen megszentelünk. Ezúton
mondunk neki köszönetet áldozatos munkájáért
és további jó egészséget és sok boldogságot kívánunk
neki szerettei körében.

Emőd Város Önkormányzata felhívja a Tisztelt Lakosok, 

Ingatlantulajdonosok figyelmét, hogy az ingatlanuk területéről 

kinövő, illetve a járdák mellé ültetett fák, bokrok, cserjék ágait 

megmetszeni szíveskedjenek azért, hogy a járdákon a bizton-

ságos gyalogos közlekedés megvalósuljon.

Az önkormányzati közutak egyes szakaszain nagyon nehéz 

a gépjárművel történő közlekedés, az utak mentén kiültetett 

fák és cserjék kiálló ágai miatt. Gyakran két személyautó nem 

tud egymás mellett elhaladni, valamint a szemétszállító vagy 

egyéb gépjárművek sem tudnak az úton úgy végigmenni, hogy 

ne kelljen a padkára hajtaniuk, ami miatt az aszfaltos út széle 

letöredezik, és megindul az útburkolat rohamos tönkremenetele. 

A fentiek miatt fokozottan kérjük a Lakosságot, hogy az utak 

mentén kiültetett fák ágait, cserjéket úgy megmetszeni, levágni 

szíveskedjenek, hogy azok a biztonságos közúti közlekedést ne 

zavarják. 

Amennyiben a fenti gallyazásokat az őszi kertészeti munkák 

során nem végzik el a lakosok, úgy a közterületeken a Város-

gondnokság a késő őszi-téli időszakban elvégzi azokat, melyre 

Emőd Város Önkormányzat Képviselő-testületének 142/2016. 

(09.08.) határozata ad felhatalmazást:

„Emőd Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza 

a polgármestert és a Városgondnokság vezetőjét, hogy a bizton-

ságos gyalogos és gépjármű közlekedés érdekében közterü-

leten, a szükséges gallyazás elvégzése iránt intézkedjen.”

Kérjük a lakosság megértését és együttműködését!

Vass László

osztályvezető

............................................................
TEGYÜK SZABADDÁ JÁRDÁINKAT ÉS KÖZÚTJAINKAT



2021. augusztus 19-én az Emődi Művelődési Házban rendeztük meg Emőd Város napját, amely idén különleges volt, hiszen Emőd 
várossá válásának 20. évfordulóját ünnepeltük. A rendezvény egy különleges kiállításmegnyitóval kezdődött. Az emődi alkotók 
munkáiból létrehozott kiállításon festmények, gobleinek, hímzések és egyéb kézműves termékek kerültek bemutatásra. 

A KIÁLLÍTÓK: 

Kercsmarikné Farkas Erzsébet festmények

Szakállas Zsolt festmények

Juhos Panna festmény 

Kozsdi Szofi festmények

Papp Józsefné varrások, hímzések

Hell Györgyné karácsonyi díszek

Kiss Orbáné hímzések, varrások

Nagyné Czira Tímea szobai szökőkutak

Nagy Istvánné hímzések

Vass Krisztina gobelin

A megnyitó után Fekete Tibor polgármester méltatta az elmúlt 20 évet, beszélt a fejlődésről és a fejlesztésekről. Az ünnepi beszéd 
után Polgármester átadta az U19 labdarúgócsapat részére Emőd Város díszoklevelét, a 2020/21-es megyei I. osztályú bajnokságon 
elért kimagasló eredményért.

Az este a Pódium Színház előadásával folytatódott. A közönség a Házassági történet című darabot tekinthette meg.

EMŐD VÁROS NAPJA



2021. augusztus 20-án tartottuk a Szent István Napi Vigasságokat Emődön, mely hagyományos ünnepi rendezvényünk.
Délután kezdtük a programot Balázs Pali műsorával, melyre nagyon sokan kilátogattak. Az egész délután fontos eleme a helyi 
hagyományőrző, önművelő és művészeti csoportok bemutatkozása. Színpadra lépett az Emődi Barátság Nyugdíjas Klub, az Emődi
Pincegazdák Dalárdája és bemutatkoztak az Emődi Karate Sportegyesület növendékei.

A hivatalos ünnepi ceremónia 16.00 órakor kezdődött. Ünnepi beszédet mondott Tállai András, miniszterhelyettes, parlamenti
államtitkár, országgyűlési képviselő. Ezt követően a parajdi küldöttség vezetője Nyágrus László, Parajd új polgármestere
mondott köszönetet és méltatta a testvérvárosi kapcsolat jelentőségét. A beszéd után átnyújtott Fekete Tibor polgármester úrnak
egy emléktáblát, Emőd várossá válásának alkalmából és a testvérvárosi kapcsolat megerősítéseként. A megható esemény után
az egyházak képviselői megáldották Emőd kenyerét, melyből kóstolót is kapott a közönség.

A nap másik fontos eseménye a 30 éves Emőd Brass Fúvószenekar köszöntése volt. A születésnap alkalmából Polgármester
és a képviselőtestület tagjai egy-egy üveg pezsgővel köszöntöttékw a zenekar tagjait.

Szórakoztató műsorokból sem volt hiány. Fellépett Szécsi Viki és Vizi Viktor, a Cozombolis Trió, Márió a harmonikás és fergeteges 
bulit csapott a Kelet Brass Band. Az est hagyományosan, csodálatos tűzijátékkal zárult. 

SZENT ISTVÁN NAPI VIGASSÁGOK







Az aradi vértanúk az a tizenhárom magyar honvédtiszt
(12 tábornok és 1 ezredes), akiket az1848-49-es forradalom és 
szabadságharc leverése után, az abban játszott szerepük miatt 
Aradon  kivégeztek. Bár ezen honvédtisztek száma tizenhat, 
a nemzeti emlékezet mégis elsősorban az 1849. október 
6.án kivégzett tizenhárom honvédtisztet nevezi így, gyakran 
használva a tizenhárom aradi vértanú, illetve az aradi tizen-
hármak elnevezés is.  

A felségsértés és lázadás miatti ítéletet Haynau szeptember 
30-án hagyta jóvá. A kivégzéseket azért időzítették tudatosan 
október 6-ára, mert 1848-ban október 6-án kötötték fel Bécsben 
a forradalmárok Theodor Baillet de Latour hadügyminisztert. 
Nem végezték ki viszont a forradalom diktátorát, akit Kossuth 
árulónak nyilvánított, és aki a közvélemény szemében egysze-
mélyi felelőse lett a forradalom bukásának. Görgey személyét 
egész másképp ítélte meg az 1950-es majd az 1960-as években 
a történeti irodalom. 

1849. augusztusa és 1850. februárja között Aradon még 
további három honvédtisztet végeztek ki: 1849. augusztus 
22-én Ormai Norbert honvéd ezredest, a honvéd vadászezredek 
parancsnokát – őt szokás az első aradi vértanúnak is nevezni –, 
1849. október 25-én Kazinczy Lajos honvéd ezredest, Kazinczy 
Ferenc fiát, és 1850. február 19-én Ludwig Hauk alezredest, 
Bem tábornok hadsegédét. Lenkey János honvéd vezérőrnagy 
szintén az aradi várbörtönben halt meg, őt azért nem végezték 
ki, mert a börtönben megtébolyodott. 

Az ítélet nem érte váratlanul a vezetőket, hiszen már a forra-
dalom kezdete óta sejthették, hogy ha nem sikerül kivívni
a függetlenséget, akkor halálos megtorlásban részesülnek.

A tábornokok és a szabadságharcosok kivégzése nem csak 
Haynau bosszúja volt, a szabadságharc leverése utáni tömeges 
megtorlással a császár és az egész udvar egyetértett. 2001-ben 
a Nemzeti Kegyeleti Bizottság előterjesztése alapján fogadta 
el a Kormány a nemzeti gyászról szóló 237/2001. (XII.10.) 
Kormányrendeletet, amely október 6-át, gróf Batthyány Lajos 
miniszterelnök és az aradi vértanúk kivégzésének napját - 
állandó jelleggel - nemzeti gyásznappá nyilvánította.

AZ ARADI VÉRTANÚK

Monoki Józsefnét (Bolyós Ilona) 
Szépkorúak jubileumi köszöntéséről 
szóló 255/2008. (X.21.) Kormány rendelet 
2. §-a (4) bekezdése alapján, Tóthné 
Bodnár Irén címzetes főjegyző és Vass 
László osztályvezető, 90 éves születés-
napja alkalmából köszöntötték és ez 
alkalomból Orbán Viktor Miniszterelnök 
úr által kiállított Emléklapot nyújtották át 
részére. 

1931. augusztus 3-án születtem Emődön. 
Hat osztályt végeztem. Négyen voltunk 
testvérek, nehéz anyagi körülmények 
között éltünk, ezért mind a négyünknek 
igen fiatalon dolgozni kellett. Én egy 
emődi családnál dolgoztam szolgáló-
lányként. 1949-ben megismerkedtem 
Monoki Józseffel, akivel még abban 
az évben karácsonykor házasságot 
kötöttünk.

A házasságból négy gyermekünk 
született 2 lány és 2 fiú. A Hűtőipari 
Vállalatnál, valamint az Emődi Állami 
Gazdaságban dolgoztam, utána pedig 
háztartásbeli lettem. A házimunka és a 
nagy kert gondozása lekötötte az időmet. 
A gyermekeim tovább tanultak, szakmát 
szereztek, majd idővel családot alapí-
tottak az egyik fiam kivételével.

A gyermekeim házasságából 5 unoka, 4 
dédunoka és 1 ükunoka született. A férjem 
1983-től fekvő beteg volt, én ápoltam 
1988-ban, 67 éves korában bekövetkezett 
haláláig. 39 évig éltünk együtt. 

Sajnos 2000-ben újabb tragédia történt, 
az egyik fiú gyermekem gyógyíthatatlan 
betegségben 48 éves korában meghalt. 

Ezek a dolgok nagyon megviselték a 
szervezetemet, egyik betegség után jött a 
másik. Leállt a vesém, kórházba kerültem, 
sikerült felépülnöm, pedig az orvosok 
lemondtak rólam. A kórházból már nem 
az otthonomba mentem haza, hanem 
a kisebbik lányomékhoz költöztem. 
Időközben a lányom is gyógyíthatatlan 
beteg lett, és 64 éves korában sajnos 
meghalt. Utána az idősebbik lányomhoz 
kerültem, akivel most is lakom.

Nem szeretem a semmittevést, amiben 
tudok segítek neki, hiszen ő is rengeteg 
betegséggel küszködik. Az idén újabb 
csapás ért bennünket, covid betegek 
lettünk, ami nem múlt el nyomtalanul. 
A mellékhatásai borzalmasak, ennek 
ellenére bizakodva állok a dolgokhoz. 

Szeretek olvasni, tévét nézni. Alig várom, 
hogy az unokákat, dédunokákat és ükuno-
kámat láthassam, az boldogsággal tölt el, 
ha itt vannak. Szeretném, ha még egy pár 
évig a szeretteim körében lehetnék.

Kívánunk Ilonka néninek nagyon jó 
egészséget és hosszú boldog éveket.

MEGEMLÉKEZÉS



Azt gondolom, nem lehet panaszunk a nyárra, az utolsó pilla-
natig kitartott, és rég nem tapasztalt szabadsággal vethettük 
bele magunkat a nyaralás minden élményébe. Talán ezért is volt 
meglepő, amikor egy hirtelen váltással beköszöntött a hűvösebb 
idő, jelezve, hogy közeledik az ősz, ideje az iskolakezdésre is 
gondolni. Szülőket, pedagógusokat és talán a diákokat is az a 
kérdés foglalkoztatta leginkább, hogy lesz-e iskola, ha lesz, akkor 
milyen szabályokat kell majd betartani és meddig fog tartani? 
Ezekre a kérdésekre még nem ismerjük a biztos válaszokat, 
csak reményeink vannak, hogy olyan tanévet kezdhetünk, amely 
a legoptimálisabban szolgálja a diákok, tanárok, szülők érdekeit, 
megtalálva az egyensúlyt a tudás elsajátításának fontossága és 
az egészségünk megőrzése között.

A tanévkezdés közeledését nem csak az időjárásból lehetett 
érezni, hanem a médiában is megszaporodtak az iskoláról szóló 
hírek, sőt a reklámok is próbálták megszólítani az iskolakez-
désben érintetteket. Az egyik nagy áruházlánc hirdetésében 
fel is tették az oly sokakat foglalkoztató kérdést: Mit várnak 
a gyerekek legjobban a sulikezdésben? Az fel sem merül 
kérdésként, hogy várják-e, csak az, hogy konkrétan mely részét 
a leginkább? A vicces válaszokból aztán az derül ki, hogy a 
cukis macis radír használata mellett a kosárcsapatban való 
szereplés és az óra végi csengő a leginkább népszerű. Persze 
ha komolyabban vesszük a kérdést, akkor az elmúlt 2 év és 
a digitális oktatás hónapjai sokkal árnyaltabb válaszokat is 
adtak, sőt új kérdés is született: Mit várnak a szülők legjobban 
az iskolakezdésben? És akkor már felmerül az is, hogy vajon 
a pedagógusok mire számítanak? Még az egyes szereplőkön 
belül sincs ezekre a kérdésekre egységes válasz, hiszen tudjuk, 
hogy teljesen mást szeretne egy elsős, mint egy nyolcadikos, 
de egy dologban biztos vagyok: van egy közös nevező, egy 
közös válasz, melyre kimondva vagy kimondatlanul mindenki 
vágyik: Becsülettel elvégzett munka eredménye és az azért 
járó elismerés, megerősítés. Talán ezért is olyan népszerűek a 
közösségi oldalak és az ott begyűjtött lájkok.

Azt gondolom, sokszor nem is az eredmény a fontosabb, hanem 
a kihívás maga és a teljesítéséért járó dicsőség. Janikovszky Éva 
Kossuth díjas és József Attila díjas írónk, költőnk az Aranyeső 
című művében így írt erről: „Ide figyelj, odahaza volt nekünk a 
kertben egy magas diófánk. Nehéz volt rá fölmászni, a törzséről 
visszacsúsztam, mindig lehorzsoltam a térdem. De én nagyon 
szerettem a fa tetején üldögélni, egy nap többször is fölmásztam 
rá. Aztán egyszer a nagyanyám meglepett egy kislétrával, 
odatámasztotta a fa alá, kényelmesen fölsétálhattam rajta, akár 
a lépcsőn. Néhányszor kipróbáltam, aztán bevittem a kislétrát a 
fészerbe. Szegény nagyanyám nem értette, de te érted, ugye?” 

Kedves Elsősök!

Ti is itt álltok most egy hatalmas fa, a tudás fája előtt, elkép-
zelésetek sincs róla, hogy milyen magasra fogtok feljutni rajta, 
de az biztos, hogy minden egyes lépésért meg kell dolgoznotok. 
Tanítóitok, Szüleitek sokat fognak ezen az úton segíteni, de itt 
nem létezik létra, nem lehet szinteket kihagyni, ez adja majd a 
jól végzett munka örömét és az elismerést. 

A csibenapon sokan belekóstoltatok az iskolába, ismerkedtetek 
egymással és tanítóitokkal, jól éreztétek magatokat, megmu-
tattátok, hogy milyen ügyesek vagytok, milyen sokat tudtok 
már. Biztosan sokat hallottatok már arról is, hogy miért jó 
dolog iskolába járni. Janikovszky Éva: Már iskolás vagyok című 
regényének főhőse –Dani – ezt így magyarázta el a nagycso-
portosoknak: „Én csak azt találtam ki, hogy el kell magyarázni az 
óvodásoknak, hogy mire jó ez az egész iskola. Úgy találtam ki, 
hogy van egy lány, aki mindenre, ami a táskámban van, megkér-
dezte, hogy és ez mire jó? Mert nem tudják. Én se tudtam. Csak 
azt, hogy majd megtanulok írni meg olvasni meg minden, de 
sose gondoltam arra, hogy ez mire lesz jó. Nem is hiányzott, 
hogy nem tudok írni meg olvasni meg számolni. De mióta 
mirejót játszunk, azóta folyton azon töröm a fejem, hogy mire 
jó, amit tanulunk.

Elhallgattam, körülnéztem, volt, aki értette, amit mondtam, 
volt, aki nem. Klári néni értette, és biccentett a fejével, hogy 
folytassam csak.

–  Szóval, az úgy van, hogy a nagymamám mindig azt mondja, 
hogy minden rossz jó valamire. Hát leckét csinálni se jó, mert 
jobb játszani. De az, hogy most már le tudom írni anyunak, hogy 
lementem a Pöszkéhez, vagy azt, hogy apu telefonált, hogy 
hoz sört, vagy el tudom olvasni, hogy ma nem lesz meleg víz, 
vagy hogy meghívnak engem egy születésnapra, hát az jó. És 
szerintem ezt kell a nagycsoportosoknak elmondani.”

Kedves Gyerekek!

Ezt a játékot ajánlom Nektek is a figyelmetekbe, tegyétek fel 
gyakran a kérdést: Mire lesz jó, ha ezt megtanulom? És ha a 
választ is megtaláljátok, akkor könnyebb lesz az iskolatáska.

Kedves Szülők!

Ebben a játékban Önök már az oktatók táborához tartoznak, hisz 
évek óta tanítják, fejlesztik gyermeküket a sok-sok „de miért?” 
kérdés megválaszolásával. Ehhez most társat kapnak a tanítók 
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személyében, de ne felejtsék el, hogy itt nem cseréről van szó, 
nem a kispadra kell leülni és szurkolni, vagy kritizálni, hanem 
együttműködve egy csapatban tovább játszani, hogy büszkék 
lehessünk az eredményekre. Persze ez nagyon nem könnyű 
feladat, magam is megtapasztaltam és igazat adok Vekerdy 
Tamás pszichológusnak, aki szerint: „Saját gyerekünk idegesít 
minket a legjobban lecketanulás közben, hiszen vele szinte a 
fogamzás pillanata óta együtt tanulunk mindaddig, amíg velünk 
él vagy talán még tovább.” Ennek a gondolatnak a mélységeit a 
digitális oktatás tökéletesen felszínre hozta, de jó tudni, hogy a 
probléma nem bennünk van, egyszerűen így működünk.

Kedves Felsőbb Évesek!

Ti már ezt a mire jó? játékot régebben művelitek, és tisztában 
vagyok vele, hogy nem könnyű a válaszokat megtalálni, gyakran 
a „semmire” jut eszetekbe. Higgyétek el, hogy ez nem így van, 
minden, amit megtanultok, képessé tesz Titeket újabb ismeretek 
elsajátítására, fejleszti azokat a készségeket, amelyekre ebben 
a gyorsan változó világban szükségetek lesz. Mérő László 
matematikus, pszichológus, videójáték-fejlesztő ezt így fogal-
mazta meg: „A ma iskolájában olyan problémák megoldására 
kell felkészíteni a gyerekeket, amelyekről ma még azt sem 
tudjuk, hogy problémák.” Ezért is nagyon fontos, hogy amikor 
úgy érzitek, nincs értelme megtanulni, akkor se válasszátok a 
könnyebb utat, hiszen amit megtanultok, az a Tiétek, senki nem 
veheti el Tőletek, legyen az akár egy idegen nyelv, tárgyi tudás 
vagy bármilyen kompetencia.

Az előttünk álló tanév tartogat néhány újdonságot számotokra. 
Egy évfolyammal feljebb lép az új Nemzeti Alaptanterv, már 
ősszel elindulnak az országos Netfit program felmérései, és 
az országos kompetenciamérés is megújul. A 6. és 8. évfolya-
mosok először vesznek részt természettudományos mérésben 
a matematika, szövegértés és idegen nyelvi mérések mellett. 

Tovább folytatódnak a már megszokott délutáni foglalkozások, 
szakkörök, felzárkóztatások, és igény szerint újabbak indítását 
is tervezzük. Elindul pl. a MEAFC által szervezett fiú röplabda 

utánpótlás szervezése és iskolai szakkör keretei között a lányok 
is választhatják majd ezt a sportot. Kérlek Titeket, használjátok 
ki a lehetőségeket, fogadjátok el a segítséget, mert higgyétek el, 
a Ti érdekeiteket szolgálja.

Kedves Nyolcadikosok!

A Ti kérdésetek most nem az, hogy: Mire jó?, hanem, hogy: Merre 
tovább? Nem könnyű döntés, különösen úgy, hogy a képzési 
rendszer átalakulóban van, új iskolatípusok, elnevezések, 
szakirányok jöttek létre. Ha a döntés megszületik, akkor pedig 
jön a megmérettetés is. A felvételin mérlegre teszitek a felké-
szültségeteket, mindazt amit eddig megtanultatok. Még van 
néhány hónap, úgy is mondhatnám, hogy most fordultatok a 
célegyenesbe, most van szükség egy jó hajrára! Az elmúlt évek 
sokszor bizonyították, hogy tudatos felkészüléssel, gyakorlással 
lehet csak jó központit írni. Ehhez Tőlünk minden segítséget 
megkaphattok, csak azt kérjük, hogy éljetek a lehetőségekkel!

Kedves Munkatársak!

A tanévkezdés személyi és tárgyi feltételei adottak. Szeretettel 
köszöntöm új kollégáinkat, Bernát Viktóriát és Tucsa Veronikát, 
akik testnevelést fognak tanítani, illetve Czipa Zoltánt, aki alsó 
tagozatban testnevelést és matematikát tanít majd. A felső 
tagozatban a vizuális kultúra tantárgyat óraadóként Cseh 
Sándorné tartja ebben a tanévben. Kívánom valamennyiüknek, 
hogy a beilleszkedés zökkenőmentes legyen.

A nyári karbantartási munkálatok lezajlottak, a „B” épület új 
villámvédelmet kapott, szépek lettek a tantermek. Köszönöm 
a fenntartó ehhez nyújtott támogatását és valamennyi dolgozó 
befektetett munkáját.

Ezúton is kívánok valamennyiünknek sikerekben gazdag boldog 
új tanévet és ehhez sok erőt, kitartást, egészséget! 

Szűcs László intézményvezető




